

الـتـــاي المـظيــان ALTAJ AL MUDEE

Hospitality and Human Resources

About US

We are a dynamic and innovative workforce solutions provider dedicated to connecting businesses with top talent. Specializing in the hospitality industry and various other sectors, we offer tallored staffing solutions that ensure excellence, reliability, and efficiency.

Our company understands that each business has its unique requirements, and we pride ourselves on sourcing and supplying skilled professionals who can meet these needs. Whether it's for short-term assignments or long-term placements, we are committed to delivering high-quality candidates who bring value and expertise to your organization.

With a team of industry professionals and an extensive network of qualified workers, we are equipped to offer flexible, scalable workforce solutions that align with the evolving demands





نحـن شـركة التـاج المضـئ للمقـاولات و الضيافـة والقـوم البشرية تقـدم حـلـول القـومـ العاملـة الحيناميكيـة والمـبتكرة لاكثر مـن 10 سـنـوات في السوق السعود، والمـكرسـة لربط الشـركات بأفضـل المـواهـب. نحـن متخصصـون في صناعـة الضيافـة والعديـد مـن القطاعـات . الأخرم، ونقدم حـلول توظيف مخصصة تضمن التميز والمـوثوقيـة والكفاءة

تـدرك شـركتنا أن كل شـركة لهـا متطلباتهـا الفريـدة، ونحـن نفخـر بتوريـد وتزويـد المهنييـن المهـرة الذيـن يمكنهـم تلبيـة هـخه الاحتياجـات. سـواء كان خلـك لمهـام قصيرة الأجـل أو وظائـف طويلـة الأجـل، فنحـن ملنزمـون بتقديـم مرشـحين عالـمـّ الجـودة يجلبـون القيمـة .والخيرة إلمـ مؤسستك

مع فريـق مـن المتخصصيـن في الصناعـة وشـبكة واسـعة مـن العمـال المؤهليـن، نحـن مجهزون لتقديم حلول قومـ عاملة مرنة وقابلة للتطوير تتوافق مع المتطلبات المتطورة

Vision •

To be the leading provider of high-quality workforce solutions, empowering businesses across all sectors with the right talent, especially in the hospitality industry, to drive growth, innovation, and success.

Mission

We aim to connect businesses with skilled and reliable professionals by providing top-tier workforce solutions that meet their unique needs. Our commitment is to deliver exceptional talent with a focus on the hospitality sector, ensuring excellence and reliability in every placement.





أن نكون المـزود الرائـد بحكـم خبرتنـا لحلـول القـوم العاملـة عاليـة الجـودة، وتمكيـن الشـركات في جميـع القطاعـات بالمواهب المناسـبة، . وخاصة في قطاع الضيافة، لدفع النمو والابتكار والنجاح



نهدف إلى ربط الشركات بالمهنيين المهرة والموثوقين من خلال توفير حلول القوم العاملة من الدرجة الأولى الته تلبه احتياجاتهم الفريدة. النزامنا هو توفير مواهب استثنائية مع النركيز على قطاع الضيافة، وضمان التميز والموثوقية في كل توظيف

Objectives 😂

- 1. Deliver Expertise: Provide qualified and experienced professionals to meet the diverse needs of businesses, especially in hospitality.
- 2. Build Trust: Cultivate long-lasting relationships with our clients and employees by ensuring quality, transparency, and professionalism.
- 3. Support Growth: Help businesses grow and succeed by offering flexible, scalable workforce solutions tailored to their requirements.

4. Continuous Development: Invest in continuous training and development of our talent pool to ensure they are always equipped with the latest industry skills





١. تقديم الخبرة: توفير محارفيان مؤهليان وخوان خبرة لتلبيلة احتياجات الشركات المتنوعاة،
 خاصة في قطاع الضيافة

2.بنـاء الثقــة: بنـاء علاقـات طويلــة الأمـد مـع عملائنــا وموظفينــا مـن خــلال ضمــان الجــودة .والشفافية والاحترافية

3.دعـم النمـو: مساعدة الشركات علـهـ النمـو والنجـاح من خـلال تقديـم حلـول قـوهـ عاملـة . مرنة وقابلة للتوسع مصممة حسب احتياجاتهم

4.التطوير المستمر: الاستثمار في التحريب والتطوير المستمر لمجموعة المواهب لدينــا .لضمان أنهم دائمًا مجهزون بأحدث المهارات في الصناعة



Our Values 📀

- Excellence: We provide top-tier professionals who meet the highest standards of quality.

- Reliability: Our commitment to punctuality and dependability ensures your business operations run smoothly.

- Customer-Centric: We focus on understanding the unique needs of our clients, tailoring our solutions to fit those needs perfectly

- Integrity: We believe in building long-term relationships based on trust and transparency.

At **ALTAJAL MUDIH**, we are passionate about empowering businesses to succeed by providing the right people, in the right place, at the right time.





التميرُ: نوفر محنرفين من الحرجة الأولم يستوفون أعلم معاير الجودة

الموثوقيـة: النزامنـا بالالـنزام بالمواعيـد والموثوقيـة يظمـن سير عمليـات عملـك سلاسة

النركيز على العملاء: نركز على فهم الاحتياجات الفريحة لعملائنا، وتصميم حلولنا لتناسب تلك الاحتياجات تمامًا

النزاهة: نؤمن ببناء علاقات طويلة الأمد قائمة علم الثقة والشفافية

ِيُ شَرِكَةَ التَّاجِ المَضيَّمَ، نَحِن شَغُوفُون بِتَمكيِّن الشَّركات مِن النَجَاحِ مِن خَـلال توفير الأشخاص المناسبين، في المكان المناسب، في الوقت المناسب



We are a company that has been operating in the Saudi market for over ten years in the workforce and staffing sector, with a particular focus on hospitality and hotel management. We manage and provide all the workforce needs in the market, catering to all our clients' demands by supplying skilled and experienced professionals who are ready to start working from day one. Additionally, we have a technical and engineering team for all maintenance work. We offer a wide variety of nationalities, expertise, and talents.

We provide:

- Waiters
- Housekeepers
- Bellboys
- Helpers (Kitchen & Cafe)
- Helpers
- Laundry Workers
- Chefs
- Baristas
- Stewards
- Cleaners
- Technicians
- Engineers





نحـن شـركة تعمـل في السـوف السـعودات لاكثر مـن عشـر سـنوات في قطـاع القـواب العاملية وتاجيرهم بيكل التخصصات ونهتيم بقطاع الضيافية والفندقية بشكل خياص نحـن نديـر ونوفـر كل احتياجـات سـوق العمـل ونلبـمـن كل مطالب عملائنــا مـن مواهـب وخبرات جاهزين لمباشرة اعملاهم من اليوم الاول كما لدينا طاقم فنت وهندست لكل اعمل الصيانة كما لدينا تنوع رهيب في الجنسيات والخررات والمواهب

> نحــن نقدم لکم منظف غرف حامل حقائب

ىارىستا عمال نظافة فنيون مهندسون

شىفات

عمال غسيل الملابس

والكثير من التخصصات الاخرب

نادل

مساعد

Our clients 🔊

We are proud of our list of clients and partners who are an essential part of our success, and we always strive to contribute to their achievements and expand their horizons.





































نحـن فخـورون بقائمـة عملائنـا وشـركائنا الخيـن يعتـبرون جـزءًا أساسـيًا مـن نجاحـنـا، . ونسعمـ دائمًا للمساهمة في تحقيق نجاحاتهم وتوسيع آفاقهم























YOUR SERVICE IS AN HONOR TO US ALTAJ AL MUDEE Trust - Experience - Talents



























%+966559154040

% +966553754040

%+966553654040

WWW.ALTAJALMUDEE.COM